
Beste inwoner

Het nationale N-VA-congres komt 
eraan! Op 12, 13 en 14 mei worden 
de ontwerpteksten, voorbereid door 
onze vijf congresvoorzitters en hun 
medewerkers, verder afgerond 
en gestemd in Antwerp Expo. 
Anneleen Van Bossuyt trok onze 
provinciale kar, en ook in De Pinte 
hadden onze leden hun zeg over de 
tien ambities en honderd ideeën.

Het bruist van de activiteit bij 
N-VA De Pinte-Zevergem. Na onze 
geslaagde Lentedrink ontvangen 
we Kamerlid Theo Francken als 
gastspreker op 6 juni in het OCP 
De Pinte. En op 24 juni komen 
de verse ‘Maatjes’ eraan in 
café ’t Schaap vanaf 11 uur. 

Hopelijk ontmoeten we u 
binnenkort.

René Steyaert, 
voorzitter 
N-VA De Pinte-Zevergem

Masterplan voor school, sport en 
jeugd op site Polderbos
Het lokaal bestuur hee�  plannen voor een (ver)nieuwbouw voor de gemeentelijke 
basisschool te Polderbos met bijhorende nieuwe sporthal. Reeds in 2015 diende schepen 
van Onderwijs Benedikte Demunck daarvoor een subsidieaanvraag in bij Agion, het 
Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs. Op die manier wordt die na de nodige 
wachttijd tegen 2024 toegekend. 

Duurzaam renoveren

“Een renovatie of nieuwbouw is een duurzaam antwoord op de huidige energie- en klimaat-
crisis”, zegt schepen Demunck. Daar kwam in de huidige legislatuur het plan voor een nieuw 
jeugdhuis bij. Schepen Kristof Agache lanceerde het idee om voor het jeugdhuis een nieuw-
bouw te voorzien als eerste tijdens een lijsttrekkersdebat in 2018.

Masterplan

Daartoe laat de gemeente een masterplan opmaken voor de hele site Polderbos. “In een eerste 
fase maken we op basis van een selectieleidraad een preselectie van mogelijke ontwerpers”, 
aldus schepen Kristof Agache. “Deze selectieleidraad werd eind maart goedgekeurd door 
de gemeenteraad. Als volgende stap wordt een gunningsleidraad met een plan van eisen 
goedgekeurd. Op basis daarvan dienen de geselecteerde ontwerpers een offerte met een 
visievoorstel in.”

Totaalplaatje

Tegen eind 2023 moet het masterplan klaar zijn zodat het tegen de zomer van 2024 aanbeste-
dingsklaar is. Eerst wordt de school vernieuwd, daarna de jeugd- en sportinfrastructuur. 
De oude sporthal wordt intussen via een ander gesubsidieerd dossier ook gerenoveerd. 
De (ver)nieuwbouw van de school werd geraamd op 5,5 miljoen euro waarvan 4 miljoen 
euro met Agion-subsidies gefinancierd wordt.

Schepenen Kristof Agache en Benedikte Demunck

depinte@n-va.be

www.n-va.be/depinte

N-VA De Pinte

Volg ons op sociale media en 
blijf op de hoogte van onze 

activiteiten!

Herinrichting dorpskern Zevergem (p.2) Verledding Sportpark Moerkensheide (p.3)
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Herinrichting 
dorpskern 
Zevergem
Dankzij subsidies van de provincie 
gaat het lokaal bestuur aan de slag 
met de dorpsinrichting in Zevergem. 
Al van bij de start van het meerjaren-
plan was het een van de speerpunten 
om het dorp meer leven in te blazen. 
Meer plaats voor ontmoeting en 
aandacht voor vergroening en 
ontharding zijn belangrijke onder-
delen van het project. Ook kunst en 
erfgoed moeten een plek krijgen. 

Verkeersveiligheid

“We namen vorig jaar al een aantal maatregelen op vlak van verkeersveiligheid in de omgeving van de school. Dat deden we met 
belijning en fietssuggestiestroken. Met het nieuwe project gaan we nog een stuk verder. Zo maken we het centrum nog veiliger”, 
zegt schepen van Mobiliteit Benedikte Demunck.

Project Trek het landschap je dorp in

We pakken ook het sport- en speelpleintje in Het Wijngaardeke aan met de projectsubsidies voor ‘Trek het landschap je dorp in’. 
“Na inspraak van de buurtbewoners gaan we het groene speelweefsel opwaarderen. Ook het RUP Zevergem Scheldedorp en het 
beeldkwaliteitsplan dienen daarbij als leidraad”, zegt schepen Kristof Agache. “Na de bevraging bij de lokale bevolking maken 
we een inrichtingsplan op waarna het sportterrein in Het Wijngaardeke ook opnieuw ingericht wordt.”

Benedikte Demunck tien jaar schepen
Benedikte blaast als schepen tien kaarsjes uit. In 2012 kwam ze voor de eerste keer op en ze werd vanop de tweede plaats meteen 
verkozen. In 2013 werd ze schepen. Ze is heel dankbaar dat ze de inwoners van De Pinte mag dienen en ze geniet ook van de vele 
ongedwongen ontmoetingen.

Schepen Kristof Agache, Zevergems gemeenteraadslid 
Leen Gryffroy en schepen Benedikte Demunck

Waar kijk je trots op terug?  
Het Agion-project. Ik startte dat in de vorige legislatuur op om de gemeentelijke basisschool 
en sportzaal te vernieuwen en dat krijgt intussen vorm. Ook de veilige schoolomgevingen, 
de invoering van de strapdag, opruimacties zwerfvuil met scholen en Mooimakers waarbij ik 
aan de wieg stond maken me trots. We trokken de Muziekschool Lochristi naar De Pinte en 
die kreeg sinds 2014 voet aan de grond in de Gemeentelijke Basisschool en in Erasmus. 
De muziekschool evolueerde in tien jaar tijd van negentig naar zeshonderdvijftig leerlingen.

Wat veranderde het meest op tien jaar tijd?  
Alle gemeentelijke dossiers zijn gedigitaliseerd. Dat biedt een meerwaarde op gebied van 
efficiënte tijdsbesteding. Men kan de dossiers op elk moment vanop elke locatie raadplegen. 
Ook zijn er veel meer contacten via sociale media. 

Hoe zie je de toekomst? 
Ik kijk met veel interesse uit naar wat de inwoner denkt over een mogelijke fusie. Wij 
streven verder naar een veilige, groene, sociale en bruisende gemeente waar jong en oud 
zich goed voelen. We besturen die gemeente met financiële verantwoordelijkheid.

depinte@n-va.be
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Betere lichtkwaliteit en 
energiebesparing op 
Sportpark Moerkensheide

Schepen Kristof Agache nam het initiatief om de verlichting 
op de sportterreinen van het Sportpark Moerkensheide te 
verledden. 

Duurzame gemeente

“Daarmee zetten we opnieuw een belangrijke stap in het verduur-
zamen van ons gemeentelijk patrimonium”, zegt sportschepen 
Agache. “Sporters genieten van een betere lichtkwaliteit en wij 
besparen tot wel zestig procent op ons energieverbruik. De 
terugverdientijd van deze investering bedraagt vijf jaar.”

Minimale hinder, maximale winst

De sportdienst beperkte de hinder voor de belangrijkste gebruikers tot 
een minimum. De voetbalterreinen in kunstgras en aanpalend natuur-
gras kregen beide een lichtsterkte van 130 lux met een dimfunctie tot 
80 lux. Het atletiekterrein kreeg ledverlichting met lichtsterkte 100 lux 
en het A-terrein werd voorzien van lichtsterkte 200 lux. 

Plannen Heirweg klaar
De plannen om de riolering en de bovenbouw van de Hei-
rweg, tussen de rotonde Zwartegat en de brug ter hoogte 
van de Savaanstraat te vernieuwen zijn klaar. 
Een afgescheiden � etspad en versmalde rijbaan zorgen 
voor een veiligere verkeerssituatie.

Fietsveiligheid

De route ligt op een bovenlokaal fietsnetwerk. “De boven-
bouw zal bestaan uit een 1,75 meter breed fietspad in asfalt, 
afgescheiden van de rijweg door een groenzone met overal 
voorrang op alle kruispunten”, zegt schepen van Mobiliteit 
Benedikte Demunck. 

Minder zwaar verkeer

“We versmallen de weg. Zo ontraden we zwaar verkeer. 
Voertuigen kunnen elkaar kruisen op uitwijkzones.” Het 
zwaar verkeer dat van de N60 komt zal via het bedrijven-
park in Eke worden gestuurd. De uitvoering van de werken 
wordt ten vroegste gepland tegen de tweede helft van 2024.

Digitale 9840-bon
De 9840-bon is stilaan goed ingeburgerd in De Pinte. 
U kunt de bon gebruiken bij een vijftigtal handels- en 
horecazaken. Het lokaal bestuur De Pinte stimuleert lokaal 
kopen en geeft 9840-bonnen als geschenk aan haar 
jubilarissen. Sinds maart kunt u niet enkel een papieren 
bon aanschaffen aan het onthaal in het gemeentehuis, 
maar kan dat ook digitaal via www.depinte.be/9840bon. 

Deelnemende handelaars controleren voortaan direct en 
vlot de geldigheid van de bon door de QR-code te scannen 
of het uitgiftenummer in te geven en kunnen die onmiddel-
lijk ontwaarden. Zo ontvangen zij ook sneller de terugbeta-
ling. Een win-win dus voor de consument, de handelaar en 
de gemeente die de administratieve last ziet dalen.

Net voor de 
Paasvakantie werden in 
het speelbos “Speelrijk” 
aan de Hemelrijkstraat 

banken, fi etsenstallingen 
en infoluifels 

geplaatst.

Activiteiten N-VA 
De Pinte-Zevergem

Maatjes met de N-VA 
in ’t Schaap24 juni

11 uur

Kamerlid Theo Francken komt als 
gastspreker naar het OCP in De 
Pinte (deuren open vanaf 19.30 uur)6 juni

20 uur

Gezinsfeest (eetfestijn) 
in Zaal Begonia24 september

www.n-va.be/depinte
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


